
  

 

Referat fra Skolebestyrelsesmøde 

Den 8. november 2022 fra kl. 17.30–20.45  

Susåskolen afd. Glumsø 

 

Tilstede: Sisse, Rikke Milan, Nikolaj, Lucca, Joakim, Mirco, Bendt, Martin, Lisbeth, Rikke 

Marcher, Maria Falk, Tina, Stefan og Stine 

Fravær: Anders, Maria Sundwall, Søren 
 
Punkter: (I) = Information, (B) = Behandling, (D) = Drøftelse 

25 - 17.30-17.35 

Dagsorden  
 

• Kan dagsordenen godkendes?  
Fra årshjul: 
• Budget opfølgning ved ledelsen, samt eventuelle 

investeringsønsker (tages på december-mødet)  

 
26 - 17.35-17.55 

Nyt fra formand, ledelsen, 
bestyrelsesmedlemmer, 
medarbejder- og 
elevrepræsentanter,  
(I) 
 

• Status for tildelingsmodel og ledelsesstruktur i Næstved 
Kommune – endnu ikke truffet beslutning ift. Ledelsesstruktur. 
Tildelingsmodel stadig i arbejdsproces. 

• Proces for navne for skolerne, sendes ud onsdag d. 9. november. 

• Indvendigt vedligehold og ejendomme – den videre plan 
grundet serviceafdelingens overflytning til team ejendomme. 
Flyttes til central administration pr. 1. januar 2023. Personalet 
bibeholder arbejdssted på de afdelinger de er ansat på nu. 

• Ansættelser/stilling: Ny lærer ansat på Glumsø, stilling på 
Holsted slået op med ansøgningsfrist 22. november 

• Vedr. erhvervspraktik – er det kommunalt besluttet at der skal 
være obligatorisk erhvervspraktik på 7. årgang og en uge i 8. 

• Vedrørende toiletforhold i indskolingen Holsted – der har været 
opfølgning på rengøring – der gøres rent 2 gange dagligt, og der 
er fortsat opmærksomhed på at det skal være rimeligt rent, 
 

27 – 17.55-18.25 
Status omkring inklusion og 
20.2 (I/D) 
 

• Jane kommer og giver en status omkring arbejdet med 
specialundervisningen på Susåskolen.   
 

Pause med rundvisning  
30 min 
 

Rundvisning på Glumsø 

28 – 18.55-19.25 
SFO – indhold og tanker 

(I/D) 

 

• Fortsættelse fra sidste møde. Hvad er fokus i SFO’en, hvordan 
sikres god SFO for alle vores elever – hvad er fokus for SFO i 

Herlufmagle med specialundervisnings elever?  

• Mulighed for at dele tanker og ideer om/til SFO’en og førskolen  
 
 
Når indskrivningen er overstået, og det er besluttet hvor mange 
grupper der bliver på de tre afdelinger, bliver det tager op på 
bestyrelsesmøde som orientering. 

 



  

29 – 19.25-19.55 

Opsamling fra 
forældremøderne (D) 

 

• Tilbagemelding fra forældremøder hvor forældrerepræsentanter 
fra bestyrelsen deltog – er der noget, som skulle tage med 
tilbage til bestyrelsen – hvordan var oplevelsen.   

 
Godt at have prioriteret kun at deltage i forældremøder i 
overgangene i skolen: 0.1., 4., 7. 
Har fået gode tilbagemeldinger fra forældrene og lærerne – at 
forældrebestyrelsens deltagelse er begrænset til nogle udvalgte 
årgange 
Oplevelse at lærerne har kontaktet forældrerepræsentanterne fint. 

Godt at være i kontakt med den leder der er med på mødet inden. 
 
Fokuspunkter i møderne: 
• Skolestruktur 
• Busruter  
• Ideer til sociale aktiviteter 
• M.m.  

 

30  
 – 19.55-20.25 

Høring om bilag 2.2 i 
styrelsesvedtægten – frit valg 
(B) 
 

• Udarbejdelse af høringssvar fra bestyrelsen. Da Børne- og 
Uddannelsesudvalget den 31. oktober 2022 har besluttet at sende 
forslag til ændring af bilag 2.2 til styrelsesvedtægt for 
folkeskolerne i høring i skolebestyrelserne. (bilag 2.2. vedhæftet) 

• Bilag 2.2 til styrelsesvedtægt for folkeskolerne foreslås ændret 
således, at det for alle skoler gælder, at der ikke optages elever 
fra andre skoledistrikter, hvis der i forvejen er 22 elever i klassen 
eller flere. I dag er grænsen 24 elever.(på Afd. Holsted har er 
grænsen i dag 22). 

 
Bestyrelsen bakker op omkring en generel grænse på 22 elever i 
fht. indskrivninger fra andre skoledistrikter. 
 
Med en bemærkning om at man skal være opmærksom på at det 
begrænser det frie skolevalg i kommunen. 
 

31 – 20.25 -20.30 

Evt.  
 

• Obs: Juleklummen skrives af Mirco og Nikolai, Forårsklummen 
skrives af Maria F og Lisbeth, Sommerklummen skrives af 
Anders, Sisse og Maria S 

 

32– 20.30-20.45 

Godkendelse af referat 
(B) 
 

• Bestyrelsesmedlemmerne Det vedtages at referatet bliver et 
beslutningsreferat. 

• Referatet er godkendt 

Punkter til kommende 

møder – 

Møde den 15/12 på Herlufmagle: 
• Budget opfølgning ved ledelsen, samt eventuelle 

investeringsønsker  
• Virksomhedsaftale - alternativ først i januar hvis beskrivelsen 

ikke er klar (Skal ikke laves pt i kommunen – vi skal derfor 
afvente direktionsbeslutning) 

• Ønske i forhold til kommende budget – evt. drøftelse af ny 
tildelingsmodel 

• Rundvisning på Herlufmagle 

• Status musikindsats Herlufmagle (Henrik G) 
• Klumme 
• … 

 

 
 


